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               ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

 
 
 
 
 
 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                        

ΝΟΜΟΣ ΗΛΕΙΑΣ           
ΔΗΜΟΣ ΠΥΡΓΟΥ 

ΑΥΤΟΤΕΛΕΣ ΓΡΑΦΕΙΟ 
ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
 

    Από το πρακτικό της υπ’ αριθμ. 12ης (ειδικής) συνεδρίασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δήμου Πύργου. 

 
Αριθμ. Αποφ. 197 /2017 
 

ΘΕΜΑ: Έγκριση του ταμειακού απολογισμού του 
δήμου οικ. έτους 2016 

 
 

    Στον Πύργο, σήμερα στις 28 του μηνός Ιουνίου του έτους 2017, ημέρα  
Τετάρτη και ώρα 19.00 μ.μ. το Δημοτικό Συμβούλιο Πύργου, συνήλθε σε 

ειδική δημόσια συνεδρίαση, στην αίθουσα συνεδριάσεων του Λατσειου 
Δημοτικού Μεγάρου, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ.18942/23-6-2017 

έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του κ. Δημητρίου Μεσσαλά, που 
επιδόθηκε σε κάθε Δημοτικό Σύμβουλο χωριστά και στο Δήμαρχο, όπως 
προβλέπουν οι διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/10 (ΦΕΚ Α΄87/7-6-
2010) και δημοσιεύθηκε νόμιμα. 

 

   Παρόντος και του Δημάρχου κ. Γαβριήλ Λιατσή, o Πρόεδρος κήρυξε την 
έναρξη της συνεδρίασης, αφού προηγουμένως διαπίστωσε νόμιμη απαρτία, 

δεδομένου ότι σε σύνολο 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 24 ήτοι: 
  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Μεσσαλάς Δημήτριος – Πρόεδρος Δημοτικού 

Συμβουλίου 

1.Βλαχαντώνης Νικόλαος 

2. Ανδριόλας Γεώργιος 2. Λιατσής Δημήτριος 

3. Σκαρτσιάρης Ανδρέας  3.Τσίμπρης Νικόλαος 

4. Αγγελακοπούλου Ανδριάνα 4.Γκατζόπουλος Αθανάσιος 

5. Γεωργόπουλος Σωτήριος 5.Εξαρχόπουλος Παναγιώτης  

6. Αθανασόπουλος Παντελεήμων 6.Σταθόπουλος Παναγιώτης 

7. Μπέλτσος Διονύσιος 7. Βαρελάς Ιωάννης – Αντιπρόεδρος 

Δημοτικού Συμβουλίου – μέλος της 

παράταξης «Ανα.Σ.Α.» 

8. Γεράνιος Κων/νος 8. Μιχαλακόπουλος Χαράλαμπος -
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Επικεφαλής της παράταξης «Αναγένεσις 

στο Δήμο Πύργου» 

9. Ζουμπάκης Αυγερινός 9.Αθανάσουλας Χρήστος – 

Ανεξάρτητος Δημοτικός Σύμβουλος 

10. Λουμιώτης Νικόλαος    

11. Σεϊντής Βασίλειος  

12. Κανελλόπουλος Θεόδωρος  

13. Ασημακόπουλος Αναστάσιος  

14. Μπόμπορης Παναγιώτης  

15. Αντωνακόπουλος Παναγιώτης – Επικεφαλής 

της παράταξης «Ανα.Σ.Α» 

 

16. Παναγόπουλος Βασίλειος    

17. Καράμπελας Αντώνιος – Επικεφαλής της  

παράταξης «Πύργος –Έργο Πολιτών» 

 

18.Παναγόπουλος Ιωάννης   

19. Δημουλιάς Λεωνίδας  

20. Αργυρόπουλος Ιωάννης του Γεωργίου – 

Επικεφαλής της παράταξης «Όραμα Δημιουργίας» 

 

21. Αργυρόπουλος Ιωάννης του Παναγιώτη- 

Γραμματέας Δημοτικού Συμβουλίου  

 

22.Κόρδας Θεόδωρος   

23.Παναγούλης Αθανάσιος - Επικεφαλής της 
παράταξης «Ανοιχτή Συμπολιτεία Ριζοσπαστική 
Κίνηση Πολιτών» 

 

24.Βαγγελάτου Χρυσαυγή – Επικεφαλής της 
παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση δήμου Πύργου» 

 

 

   

  Επίσης με την υπ’ αριθ. 18942/23-6-2017 έγγραφη πρόσκληση του 

Προέδρου, προσκλήθηκαν στη συνεδρίαση και οι Πρόεδροι των Δημοτικών 
και Τοπικών Κοινοτήτων ήτοι:  
 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1.Βαρώτσος Δημήτριος – 

Πρόεδρος Τ.Κ. Αλφειούσας 

1.Κριτσάρη Θεοδώρα – Πρόεδρος Δ.Κ. 

Πύργου 

2.Τριανταφυλλόπουλος Διονύσιος 
– Πρόεδρος Τ.Κ. Γρανιτσεΐκων 

2.Αλεξανδρόπουλος Δημήτριος – Πρόεδρος 
Τ.Κ. Αγ. Γεωργίου 

3.Παπαδόπουλος Διονύσιος – 
Πρόεδρος Τ.Κ. Κατσαρού 

3.Καββαθάς Θεόδωρος – Πρόεδρος  Τ.Κ. 
Βυτινεΐκων 

4.Μπούρας Γεώργιος – Πρόεδρος 
Τ.Κ. Λασταιΐκων 

4.Αναστασόπουλος Νικόλαος – Πρόεδρος 
Τ.Κ. Γουμέρου 

5.Φελερής Γεώργιος – Πρόεδρος 

Τ.Κ. Παλαιοβαρβάσαινας 

5.Τσαγκρής Βασίλειος – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Επιταλίου 

6.Παπαδόπουλος Λύσανδρος – 

Πρόεδρος Τ.Κ. Ώλενης 

6.Δημητρακόπουλος Ευστάθιος – 

Πρόεδρος Τ.Κ. Κολιρίου 

7.Τζίφας Θεόδωρος – 

Εκπρόσωπος Τ.Κ. Αγ. Αποστόλων 

7.Πατρινού Αλεξάνδρα – Εκπρόσωπος Τ.Κ. 

Κορακοχωρίου 

8.Καλόφωνος Ανδρέας – 8.Κανδρής Πέτρος – Εκπρόσωπος Τ.Κ. 
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Εκπρόσωπος Τ.Κ. Σκαφιδιάς Λεβεντοχωρίου 

 9.Πήττας Θεόδωρος – Πρόεδρος Τ.Κ. Αγ. 
Ηλία 

 10.Μανδαράκης Κων/νος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Αγ. Ιωάννη 

 11.Κατσίγιαννης Χρήστος  – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Αλποχωρίου 

 12.Γαλανόπουλος Χρήστος – Πρόεδρος  

Τ.Κ. Αμπελώνα 

 13.Μπουλαλάς Χρήστος – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Ανεμοχωρίου 

 14.Τσόπελας Αθανάσιος  – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Βαρβάσαινας 

 15.Παπουτσής Αθανάσιος  – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Βουνάργου 

 16.Δημητρουλόπουλος Δημήτριος – 
Πρόεδρος   Τ.Κ. Βροχίτσας 

 17.Μπαμπίλης Κων/νος – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Ελαιώνα 

 18.Τσατσαμπάς Γεώργιος  – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Καράτουλα 

 19.Καντούνης Κων/νος – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Κατακόλου 

 20.Γκάτσης Σπυρίδων – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Κλινδιάς 

 21.Μητρόπουλος Δημήτριος – Πρόεδρος  
Τ.Κ. Κουτσοχέρας 

 22.Μπάντος Νικόλαος – Πρόεδρος  Τ.Κ. 
Λανθίου 

 23.Μπαρτζάκος Επαμεινώνδας – Πρόεδρος 
Τ.Κ. Λαντζοΐου 

 24.Λιαρομάτης Κων/νος – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Μαγούλας 

 25.Καλαντζής Γεώργιος – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Μουζακίου 

 26.Πήττας Άγγελος – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Μυρτιάς 

 27.Μπαμπαλης Νικόλαος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Ξυλοκέρας 

 28.Ρωμαίος Διονύσιος –Πρόεδρος Τ.Κ. 
Πρασίνου 

 29.Κατσώλης Παναγιώτης – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Σαλμώνης 

 30.Γύφτος Κων/νος – Πρόεδρος Τ.Κ. 
Σκουροχωρίου 

 31. Μπάλλας Θεόδωρος  – Πρόεδρος Τ.Κ. 

Χειμαδιού 

 32.Παπαδόπουλος Αυγερινός – 

Εκπρόσωπος Τ.Κ. Αγ. Άννας 
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 33.Μπιρμπίλης Δημήτριος – Εκπρόσωπος 

Τ.Κ. Αγριδίου 

 34.Κωνσταντόπουλος Νικόλαος – 
Εκπρόσωπος Τ.Κ. Αρβανίτη 

 35.Κανελλόπουλος Γρηγόριος – 

Εκπρόσωπος Τ.Κ. Καρυάς 

 36.Μόσχοβος Γεώργιος – Εκπρόσωπος Τ.Κ. 

Κορυφής [Ορκίστηκε δυνάμει της υπ’ 

αριθμ.379Δ/20-06-2017 απόφασης του δημάρχου 

Πύργου, κατόπιν της θέσης σε αυτοδίκαιη αργία  

του Εκπροσώπου της Τ.Κ. κ. Κανελλόπουλου 

Γρηγορίου σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. ΕΜΠ 

58/25-5-2017 απόφαση του ασκούντα καθήκοντα 

Γ.Γ. της Αποκεντρωμένης Διοίκησης 

Πελοποννήσου Δυτικής Ελλάδος και Ιονίου]  

 37.Μπλόσκας Γεώργιος – Εκπρόσωπος 

Τ.Κ. Πεύκης 

 38.Σταυρόπουλος Ελευθέριος – 
Εκπρόσωπος Τ.Κ. Σοπίου 

 39.Σιλλαΐδόπουλος Νικόλαος – 
Εκπρόσωπος Τ.Κ. Φοναϊτίκων  

 40.Τσαπαρδώνης Παναγιώτης – 
Εκπρόσωπος Τ.Κ. Χαριάς 

 
   Στη συνεδρίαση για την τήρηση των πρακτικών παρίστατο η υπάλληλος 

του Δήμου Π. Λιβέρη.                                                        
---------------------------------- 

                                       

Ακολούθως ο Πρόεδρος εξέθεσε τα εξής: «Το δημοτικό συμβούλιο συνήλθε 
σε ειδική συνεδρίαση, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 163 του Ν. 3463/06 
με μοναδικό θέμα ημερήσιας διάταξης την έγκριση του ταμειακού 
απολογισμού του δήμου οικ. έτους 2016. Ο Αντιδήμαρχος και Πρόεδρος της 
Οικονομικής Επιτροπής κ. Ανδρέας Σκαρτσιάρης, καλείται να εισηγηθεί το θέμα». 

 

Εν συνεχεία ο Αντιδήμαρχος ανέφερε:  

[Παρά τη δραματική περικοπή των κρατικών επιχορηγήσεων προς τους δήμους, ο 

απολογισμός του 2016 του δήμου μας, αποδεικνύει πόσο κοντά στο στόχο βρεθήκαμε στο 

θέμα των τακτικών εσόδων αφού από τα 22.271.475€ που είχαμε προϋπολογίσει, 

εισπράξαμε τα 21.058.000€. 

 Τα έσοδα από τους ίδιους πόρους, όπως ΤΑΠ, καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού, 

παρουσιάζουν επίσης την ίδια πολύ καλή εικόνα. Το ίδιο ενθαρρυντική είναι και η ροή 

εσόδων παρελθόντων οικονομικών ετών που βεβαιώθηκαν για πρώτη φορά στο σύνολο των 

εσόδων αυτών, υπερκαλύφθηκε ο στόχος αντί 324.000€ αυτών, εισπράχτηκαν 357.000€. 

Αδύναμη είναι η εικόνα που παρουσιάζεται για τα αντίστοιχα έσοδα που βεβαιώθηκαν τα 

παρελθόντα έτη, αποτέλεσμα της γενικευμένης οικονομικής κρίσης, αφού ο λαός αδυνατεί να 

πληρώσει τις υποχρεώσεις του που αντί για 2.900.000€, διαγράφηκαν 11.000€ ως 

αχρεωστήτως βεβαιωθέντα και εισπράχθηκαν μόνο 256.000€. Στο σημείο αυτό σημειώνουμε 

ότι το ποσό των 2.500.000 είχε προβλεφθεί στον προϋπολογισμό του 2016 στον κωδικό 

80/8511 με τίτλο προβλέψεις μη είσπραξης εισπρακτέων υπολοίπων εντός του οικονομικού 

έτους. Για τόνωση της πιο πάνω εισπραξιμότητας έχουμε αποστείλει έγγραφο για ρύθμιση 
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των ληξιπρόθεσμων οφειλών των δημοτών μας που αδυνατούν να εξοφλήσουν τις 

υποχρεώσεις τους και πιστεύω ότι σύντομα όχι μόνο για το δήμο το δικό μας, αλλά για όλους 

τους δήμους της Ελλάδας, πιστεύω πολύ σύντομα ότι θα ψηφιστεί και νομοσχέδιο για τον 

λόγο αυτό. Τα έκτακτα έσοδα κυμάνθηκαν σε καλό επίπεδο αφού η εισπραξιμότητά τους, 

εξαρτάται άμεσα από την εξέλιξη και τελικά την απορροφητικότητα των έργων. Στη 

συγκεκριμένη κατηγορία εσόδων γράφεται το σύνολο της επιχορήγησης του έργου. Ωστόσο 

το έργο δεν εκτελείται ολόκληρο μέσα στη χρονιά. Είναι κατανοητό ότι όσο έργο εκτελεσθεί 

τόσο επιχορήγηση θα απορροφηθεί. Σε συνθήκες οικονομικής κρίσης, μέλημά μας είναι η 

τακτοποίηση των οικονομικών, η μείωση των δαπανών και η αύξηση των εσόδων. Χωρίς 

χρηστή οικονομική διαχείριση δεν έχουμε μέλλον.  

Να τονίσουμε ότι το 2015-2016 η δημοτική αρχή έδωσε μάχη με το χρόνο για την 

αντιμετώπιση της διαχείρισης των απορριμμάτων. Οι μήνες της διοίκησης μας ήταν μέσα σε 

συγκεκριμένες πολύ δύσκολες συνθήκες. Ο στόχος μας είναι η συνεχής προσπάθεια για τη 

βελτίωση των οικονομικών αποτελεσμάτων που επιτυγχάνεται με τη διαρκή παρακολούθηση 

και αξιολόγηση. Από τον πίνακα απολογισμού εσόδων - εξόδων προκύπτει ότι τα 

προϋπολογισθέντα όπως διαμορφώθηκαν έσοδα, ανέρχονται σε 40.191.121,49€. Τα 

βεβαιωθέντα ανέρχονται σε 34.933.446,90€. Τα εισπραχθέντα ανέρχονται στο ποσόν των 

30.847.609,21€. Από τα πιο πάνω στοιχεία προκύπτει ότι έχουμε πιάσει το 85% των στόχων 

του προϋπολογισμού στη βεβαίωση των εσόδων και το 75% στην εισπραξιμότητα που είναι 

δείκτες που δείχνουν την πραγματικότητα. Τα πληρωθέντα έξοδα ανέρχονται στα 

23.296.673,056. Επίσης υπάρχει ένα πολύ μεγάλο χρηματικό υπόλοιπο 7.500.000€ έναντι 

5.500.000 πέρυσι, το οποίο είναι αποτέλεσμα της σφιχτής διαχείρισης της δημοτικής αρχής 

και φυσικά η πηγή εσόδων των έργων και εργασιών που έχουν ξεκινήσει να εκτελούνται 

μέσα στο 2017. 

  
Συγκεκριμένα η έκθεση ελέγχου που καταρτίσθηκε από την Ο.Ε  παρουσιάζει την εξής εικόνα: 

                        Ε Σ Ο Δ Α 

ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΠΡΟΥΠ/ΘΕΝΤΑ 

ΟΠΩΣ ΤΕΛΙΚΑ 

ΔΙΑΜΟΡΦΩΘΗΚΑΝ 

ΒΕΒΑΙΩΘΕΝΤΑ ΠΑΡΑΓΡΑΦΕΣ 

ΔΙΑΓΡΑΦΕΣ 

ΕΙΣΠΡΑΧΘΕΝΤΑ ΥΠΟΛΟΙΠΑ  

ΕΙΣΠΡΑΚΤΕΑ 

Τακτικά έσοδα 22.271.475,19 23.309.592,02 9.546,52 21.058.045,80 2.241.999,70 

Έκτακτα έσοδα 12.367.003,95 6.071.212,53 2.870.03 4.236.931,06 1.831.411,44 

Χρηματικό υπόλοιπο 5.552.642,35 5.552.642,35 00,00 5.552.642,35 00,00 

ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ  

40.191.121,49 

 

34.933.446,90 

 

12.416,55 

 

30.847.619,21 

 

4.073.411,14 

 

          Ε Ξ Ο Δ Α 

ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΠΡ/ΘΕΝΤΑ  ΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ 

ΑΝΑΠΛ/ΤΙΚΕΣ 

ΕΚΤΑΚΤΕΣ & 

ΕΙΔΙΚΕΣ 

ΠΙΣΤΩΣΕΙΣ 

ΕΝΤΑΛΘΕΝΤΑ ΠΛΗΡΩΘΕΝΤΑ ΥΠΟΛΟΙΠΑ 

ΠΛΗΡΩΤΕΑ 

ΑΔΙΑΘΕΤΕΣ 

ΠΙΣΤΩΣΕΙΣ 

ΥΠΕΡ 

ΒΑΣΕΙΣ 

Έξοδα 34.629.985,59 39.622.981,88 23.318.982,49 23.296.673,56 22.308,93 16.375.588,96         00,00 

Αποθεματικό 405.828,39 568.139,61 00,00 00,00 00,00 568.139,61         00,00 

ΣΥΝΟΛΟ 

ΕΞΟΔΩΝ 

35.035.813,98 40.191.121,49 23.318.982,49 23.296.673,56 22.308,93 16.943.728,57 71.589,57       
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Χρηματικό υπόλοιπο σε νέα χρήση με το αριθμ. 1/2017 γραμμάτιο είσπραξης: 

7.550.945,65€....] 

Κατόπιν των ανωτέρω ο Πρόεδρος του Δ.Σ παραχώρησε το λόγο: 
 

- Στο Δήμαρχο κ. Γ. Λιατσή, ο οποίος τοποθετούμενος επί του θέματος μεταξύ 
άλλων ανέφερε: 

[...Ο απολογισμός δεν είναι τίποτα άλλο παρά μια λογιστική κατάσταση με συγκεκριμένους 

αριθμούς, που μπορούν να γίνουν και αριθμοδείκτες που προσδιορίζουν ότι το στίγμα της 

πόλης μας μετατοπίστηκε από τα ρηχά νερά και βρίσκεται πλέον εκεί που απαιτεί η ιστορία 

της και το κύρος της 
Ήδη στο ενεργητικό μας υπάρχει το θέμα των σκουπιδιών. Η πιο βρώμικη πόλη της Ελλάδος 

μέσα σε αυτή την κρίση που έχουμε με τα σκουπίδια, είναι η πιο καθαρή. Σκεφτείτε τι θα 

συμβεί μετά από λίγο όταν θα έρθουν οι πρώτοι τουρίστες, κατά εκατοντάδες στον Πύργο. 

Σε ένα μήνα του Ξυστρή τελειώνει. Το βρήκαμε πεθαμένο. Κλινικά νεκρό. Το βρήκαμε χωρίς 

είσοδο, το βρήκαμε έργο μαϊμού. Υπό την έννοια ότι ο φάκελος που είχε υποβληθεί αν τελικά 

αρνούμαστε να κάνουμε τις παρεμβάσεις που κάναμε ειδικά ως προς την προσπέλαση αυτού, 

θα ήταν ένας κόλαφος για το δήμο, για την περιφέρεια και για την Ελλάδα. 

Εκείνοι που πρέπει να μας δώσουν συγχαρητήρια για αυτό μας τα δίνουν και η σεμνότητα 

και η ταπεινότητα που πρέπει να έχουμε, μας υπαγορεύει να μην κομπάζουμε κάθε μέρα για 

όλα αυτά τα πράγματα. 

Το Μανωλοπούλειο ήταν η προσθήκη μιας τεράστιας περιουσίας στο δήμο Πύργου. Όπως 

τώρα κερδίζουμε με παρέμβαση που είχα κάνει την πρώτη μέρα της θητείας μου, στην πρώτη 

μου θητεία το κτήριο του Αναστόπουλου. Το παλαιό νοσοκομείο αναπαράχθηκε με ένα 

περίεργο τρόπο και τώρα ήδη θα φύγουν τα κτίσματα εκείνα που είναι γύρω, γύρω και δεν 

έχει κωλυσιεργήσει κανείς από πλευράς υπηρεσιών του δήμου ώστε να σταματήσει το έργο ή 

να μην εκμεταλλευτούμε τα χρήματα. 

Βέβαια δεν ομιλεί κανείς για το παρκινγκ που χάθηκε στο κέντρο της πόλης που ήταν το 

μεγαλύτερο έργο όλων των εποχών. 

Η απογείωση όμως της πόλης θα ξαναγίνει με καθυστέρηση κάποιων ετών και βέβαια δεν 

θα τύχει το αποτέλεσμα αυτής της ευεργετικής για τον τόπο διαδικασίας, δεν θα γίνει 

αντικείμενο εκμετάλλευσης τουλάχιστον από τον υποφαινόμενο. 

Ο απολογισμός είναι μια στατική οικονομική εικόνα, είναι ένα φλας δηλαδή, μια 

συγκεκριμένης στιγμής που το φέρνουν εδώ και σας λένε, αυτή την χρονική στιγμή η 

οικονομική κατάσταση του δήμου, είναι έτσι. 

Άρα υπεραμυνόμεθα των συμφερόντων της πόλης μας παραμερίζοντας τα προσωπικά μου, 

τα οποία είναι πάρα πολλά και με πολλούς και δεν τα δημιούργησα εγώ. Μέσα σε αυτή την 

αίθουσα και μέσα στη λογική της διοίκησης του δήμου, είμαι πρόθυμος και θα συνεργαστώ 

με τον οποιοδήποτε, φτάνει να έχουμε κοινή στόχευση. Δηλαδή την πρόοδο και την ανάπτυξη 

της πόλης μας...] 

 

- Στον Επικεφαλής της παράταξης «Ανα.Σ.Α» κ. Π. Αντωνακόπουλο, ο οποίος 
τοποθετούμενος επί του θέματος μεταξύ άλλων ανέφερε: 
[Βασικά νομίζω ότι υπάρχουν πάρα πολλά θέματα που μπορούν να συζητηθούν από αυτό τον 

απολογισμό, τα οποία δεν έχουν ένα στενό λογιστικό χαρακτήρα, αλλά έχουν μια τεράστια 

διάσταση όσον αφορά την οργάνωση, την ετοιμότητα αλλά και την προσπάθεια που 

καταβάλει η σημερινή δημοτική αρχή για ό, τι δεν ήταν έτοιμο, ούτως ώστε να υπάρχει 

απορροφητικότητα στο χρόνο που έχουμε διαδράμει. 

Μια πρώτη παρατήρηση είναι ότι υπάρχουν ανεκμετάλλευτα κονδύλια της ΣΑΤΑ, τα οποία 

θα μπορούσαν να έχουν εκμεταλλευτεί, γιατί υπάρχουν πάρα πολλές ανάγκες και στην πόλη 
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μέσα και στα τοπικά διαμερίσματα. Για παράδειγμα δεν απορροφήθηκε όλο το ποσό που 

ήταν για το δήμο Ωλένης, για παρεμβάσεις στους αστικούς χώρους. 

Ένα άλλο που παρατηρεί κανείς, είναι η μη απορροφητικότητα υπαρκτών πόρων επί 

εγκεκριμένης μελέτης για το παλιό Νοσοκομείο για το Μανωλοπούλειο. Είναι σε σχέση με τα 

κονδύλια που υπάρχουν για τη μεταφορά των σκουπιδιών, ποιος είναι ο λόγος; Προφανώς 

έχουν γίνει εργασίες, αλλά δεν έχουν γίνει οι πληρωμές. Έχουμε ζητήσει και άλλες 

παρατάξεις, έχουν ζητήσει να αποδοθούν τα έντυπα στοιχεία αυτής της διαδικασίας. Υπάρχει 

μια πλήρης αδιαφορία. 

Σε σχέση με τη λογιστική αποτύπωση. Είναι μια σοβαρή δουλειά δεν μπορεί κάποιος να πει 

για αυτό ότι οι υπηρεσίες δεν έχουν κάνει σωστή δουλειά. Αλλά διαπιστώνουμε πολιτικά το 

θέμα, όπως η αποκατάσταση βατότητας συνδετήριας οδού Εθνικής οδού Πύργου-Αρχαίας 

Ολυμπίας, με την Πύργου- Κυπαρισσίας. Σας το λέγαμε από την αρχή, 600.000€ 

μεταφέρθηκαν. Δηλαδή σε μια χρονιά, είχατε έτοιμα χρήματα, αρκετά εκατομμύρια ευρώ, 

έτοιμες τις μελέτες, υπό εξέλιξη έργα και δεν προχώρησαν. Ζητούμε να μας πείτε ποιες είναι 

οι συγκεκριμένες ενέργειες που έγιναν και οι οποίες απαίτησαν αυτό το τεράστιο χρονικό 

διάστημα των δυο και τριών ετών κάποια έργα να εκκινήσουν όπως η συνδετήρια οδός που 

έγινε μετά από δυόμισι χρόνια. Ενώ για το Μανωλοπούλειο δεν λέτε κάτι, ενώ για το κτήριο 

του ΟΣΕ το επονομαζόμενο και Υπνωτήριο δεν λέτε κάτι, όπου και εδώ μεταφέρονται τα 

χρήματα. 

Εδώ μεταφέρεται ένα ποσό τετρακοσίων πενήντα εννιά από το’06 στο’07 που είναι για το 

πάρκο Ξυστρή. ΕΣΠΑ. Πράσινη διαδρομή πόλης, άλλο αυτό. Ουσιαστικά υπάρχει η λέξη 

μεταφορά σε πάρα πολλά ποσά και δε νομίζω ότι αυτή είναι μια εποχή που επιτρέπεται να 

κωλυσιεργούμε, να φέρνουμε τεχνητά εμπόδια. 

Αυτό λοιπόν το κείμενο επαληθεύει περίτρανα αυτό που σας λέμε αυτά τα δυόμισι τρία 

χρόνια, ότι τα μεγάλα έργα που πήρατε σε φάση κατασκευής, τα βάλατε στο ψυγείο. Και πολύ 

πιθανόν όχι μόνο δεν θα απορροφήσουμε χρήματα, θα πληρώσουμε και πρόστιμα για κάποια 

έργα, για τα οποία σκόπιμα, δεν απορροφούμε τις υπάρχουσες πιστώσεις. Και ας μην το πάμε 

και παραπέρα. Συνιστά και παράβαση καθήκοντος αυτό το να ζημιώνεις συνειδητά το δήμο, 

διότι εμείς είμαστε αρκετά οχληροί εδώ σε αυτή την αίθουσα και εγγράφως και προφορικώς 

και άλλες υπηρεσίες σας ενημερώνουν ότι δεν κάνετε κάτι, όπως το Υπουργείο Πολιτισμού 

για να προχωρήσουν τα έργα]. 

 
- Στον Επικεφαλής της παράταξης «Πύργος – Έργο Πολιτών» κ. Α.Καράμπελα, ο 

οποίος τοποθετούμενος επί του θέματος μεταξύ άλλων ανέφερε:  
[Ψηφίζουμε λευκό για τον ταμειακό απολογισμό για δυο σημαντικούς λόγους. Ο πρώτος 

λόγος έχει να κάνει με το ότι και στον ισολογισμό που συζητήσαμε για τελευταία φορά και 

στον προϋπολογισμό που είχαμε συζητήσει στο τέλος του προηγούμενου έτους, είχαμε 

ψηφίσει λευκό και είχαμε εξηγήσει τους λόγους για τους οποίους δεν ψηφίσαμε ούτε τον 

προϋπολογισμό, ούτε τον ισολογισμό δηλ. αποσπασματικότητα, δεν είχε καμία αναπτυξιακή 

προοπτική. Ο δεύτερος και σημαντικότερος λόγος είναι διότι ως παράταξη εγγράφως 

ζητήσαμε παραστατικά για την διαχείριση των απορριμμάτων το 2015 και το 2016. Δεν μας 

έχουν δοθεί άρα δεν μπορούμε να ψηφίσουμε και τον απολογισμό που σήμερα κατατίθεται 

από την οικονομική υπηρεσία. Η παράταξή μας είναι η μόνη που ποτέ δεν ψήφισε ΣΑΤΑ 

εκτός αν ήταν για αγροτική οδοποιία. Προτεραιότητα έχουν οι Τοπικές Κοινότητες, η 

δημοτική, η αγροτική οδοποιία. Η επέκταση εξηλεκτρισμού. Προβλήματα καθημερινότητας 

που αντιμετωπίζουν οι Πρόεδροι. 

Πρέπει επίσης να ετοιμαστούμε για την υποβολή της πρότασης στην ΟΧΕ. Έχει ανοίξει. 

Είναι μεγάλο το ποσό]. 

 

- Στον Επικεφαλής της παράταξης «Όραμα Δημιουργίας» κ. Ι. Αργυρόπουλο του 
Γεωργίου, ο οποίος τοποθετούμενος επί του θέματος μεταξύ άλλων ανέφερε: 
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[Το θέμα του ταμειακού απολογισμού είναι ένα τυπικό θέμα διαχείρισης το οποίο είναι 

υποχρεωμένος ο δήμος να φέρνει προς συζήτηση και προς έγκριση στο δημοτικό συμβούλιο. 

Δεν είναι ούτε ισολογισμός, ούτε έκθεση πεπραγμένων. Είναι καθαρά αριθμητικά στοιχεία. 

Πόσα χρήματα μπήκαν στον δήμο το 2016 και πόσες δαπάνες έγιναν το ίδιο διάστημα. Υπό 

την έννοια αυτή λοιπόν δεν μπορούμε να κρίνουμε με βάση τα στοιχεία αυτά τις πολιτικές 

του δήμου, τις στρατηγικές του δήμου, το αν υπάρχει μια στόχευση που οδηγεί σε ανάπτυξη, 

που οδηγεί σε νέες θέσεις εργασίας που εν πάση περιπτώσει δίνει ώθηση στο δήμο μας που 

κατά γενική ομολογία αυτή τη στιγμή παρουσιάζει μια πολύ μεγάλη υστέρηση σε σχέση με 

άλλες περιοχές και με άλλους δήμους της χώρας μας...]  

 
- Στον Επικεφαλής της παράταξης «Ανοιχτή Συμπολιτεία – Ριζοσπαστική Κίνηση 

Πολιτών» κ. Α. Παναγούλη, ο οποίος ανέφερε: 
[Κύριε αντιδήμαρχε άκουσα την εισήγησή σας με πάρα πολύ μεγάλη προσοχή, αλλά κάθισα 

και τη μελέτησα επί ώρες. Εγώ στον απολογισμό και τον προϋπολογισμό τον οποίο φέρατε 

θα είμαι αρνητικός και θα τον καταψηφίσω]. 

 

-  Στην Επικεφαλής της παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση στο δήμο Πύργου» κ. Χ. 
Βαγγελάτου, η οποία ανέφερε: 

[Είναι ένας απολογισμός απερχόμενου έτους. Όπως δεν ψηφίσαμε τον ισολογισμό δεν 

ψηφίζουμε και τώρα. Καταψηφίζουμε με την αιτιολογία που έχουμε ήδη έχουμε εκφράσει και 

για έναν επιπρόσθετο λόγο διότι αδιάθετα κονδύλια τα οποία έχουν να κάνουν με ψυχαγωγία 

των πολιτών, με εκπαίδευση του προσωπικού και με αναπτυξιακή πολιτική του δήμου, είναι 

απαράδεκτο να μην γίνονται]. 

 

 
Κατόπιν των ανωτέρω ο Πρόεδρος κάλεσε τους Δημοτικούς Συμβούλους 

και τους παριστάμενους στη συνεδρίαση Προέδρους των Κοινοτήτων, ν’ 
αποφασίσουν επί του ταμειακού απολογισμού, οικ. έτους 2016. 

 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Πύργου, 

 
 λαμβάνοντας υπόψη του: 

- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 72 & 1γ του Ν. 3852/10 [ΦΕΚ Α΄87/07-
06-2010] «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης (Πρόγραμμα Καλλικράτης) 

- Τις διατάξεις του άρθρου 163 του Ν. 3463/06 

- Τις διατάξεις των άρθρων 40-44 του ΒΔ 17/05-15-06/1959 
- Τον προϋπολογισμό του Δήμου οικ. έτους 2016, που ψηφίστηκε με την 

υπ’ αριθ. 370/2015 (ΑΔΑ:7ΒΩΞΩ17-ΕΒ5)  απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου, η οποία επικυρώθηκε από την Αποκεντρωμένη Διοίκηση 

Πελοποννήσου Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου, με την υπ’ αριθ. 
169141/6982/14-01-2016 (ΑΔΑ: 7ΥΩ9ΟΡ1Φ-4ΝΘ) απόφαση του Γ.Γ. 

- Το αριθμ. 7255/17-3-2017 και 7923/22-3-2017 έγγραφο του δημοτικού 
ταμία με το οποίο υποβλήθηκε δια μέσω του Δημάρχου ο απολογισμός του 
δήμου έτους 2016 στην Οικονομική Επιτροπή 

- Την υπ’ αριθμ. 63/2017 [ΑΔΑ:ΩΓ75Ω17-ΠΨΨ] απόφαση της Οικονομικής 

Επιτροπής με θέμα: «Προέλεγχος ταμειακού απολογισμού Δήμου Πύργου 
οικονομικού έτους 2016»  

 μετά από διαλογική συζήτηση, που επακριβώς καταγράφεται στα αναλυτικά 
πρακτικά της συνεδρίασης, τις διευκρινήσεις που δόθηκαν από τον αρμόδιο 
Αντιδήμαρχο και τη διεξαγωγή ψηφοφορίας,  
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κατά πλειοψηφία α π ο φ α σ ί ζ ε ι 

 
Εγκρίνει, τον  ταμειακό απολογισμό οικ. έτους 2016 του δήμου Πύργου, που 

συνοδεύει την παρούσα απόφαση και αποτελεί αναπόσπαστο κομμάτι της.  
 

Ο απολογισμός παρουσιάζει τα κάτωθι οικονομικά μεγέθη: 

                        Ε Σ Ο Δ Α 

ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΠΡΟΥΠ/ΘΕΝΤΑ 

ΟΠΩΣ ΤΕΛΙΚΑ 

ΔΙΑΜΟΡΦΩΘΗΚΑΝ 

ΒΕΒΑΙΩΘΕΝΤΑ ΠΑΡΑΓΡΑΦΕΣ 

ΔΙΑΓΡΑΦΕΣ 

ΕΙΣΠΡΑΧΘΕΝΤΑ ΥΠΟΛΟΙΠΑ  

ΕΙΣΠΡΑΚΤΕΑ 

Τακτικά έσοδα 22.271.475,19 23.309.592,02 9.546,52 21.058.045,80 2.241.999,70 

Έκτακτα έσοδα 12.367.003,95 6.071.212,53 2.870,03 4.236.931,06 1.831.411,44 

Χρηματικό υπόλοιπο 5.552.642,35 5.552.642,35 00,00 5.552.642,35 00,00 

ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ  

40.191.121,49 

 

34.933.446,90 

 

12.416,55 

 

30.847.619,21 

 

4.073.411,14 

 

          Ε Ξ Ο Δ Α 

ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΠΡ/ΘΕΝΤΑ  ΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ 

ΑΝΑΠΛ/ΤΙΚΕΣ 

ΕΚΤΑΚΤΕΣ & 

ΕΙΔΙΚΕΣ 

ΠΙΣΤΩΣΕΙΣ 

ΕΝΤΑΛΘΕΝΤΑ ΠΛΗΡΩΘΕΝΤΑ ΥΠΟΛΟΙΠΑ 

ΠΛΗΡΩΤΕΑ 

ΑΔΙΑΘΕΤΕΣ 

ΠΙΣΤΩΣΕΙΣ 

ΥΠΕΡ 

ΒΑΣΕΙΣ 

Έξοδα 34.629.985,59 39.622.981,88 23.318.982,49 23.296.673,56 22.308,93 16.375.588,96         00,00 

Αποθεματικό 405.828,39 568.139,61 00,00 00,00 00,00 568.139,61         00,00 

ΣΥΝΟΛΟ 

ΕΞΟΔΩΝ 

35.035.813,98 40.191.121,49 23.318.982,49 23.296.673,56 22.308,93 16.943.728,57 71.589,57       

 

Χρηματικό υπόλοιπο σε νέα χρήση με το αριθμ. 1/2017 γραμμάτιο είσπραξης: 

7.550.945,65€. 

 

 Οι δημοτικοί σύμβουλοι: 
- Της παράταξης «Ανα.Σ.Α» κ.κ. Π. Αντωνακόπουλος - Επικεφαλής Β. Παναγόπουλος, 

καταψήφισαν τον απολογισμό. 
 

- Της παράταξης «Πύργος – Έργο Πολιτών» κ.κ. Α. Καράμπελας, Ι. Παναγόπουλος και  Λ. 
Δημουλιάς δήλωσαν ότι ψηφίζουν λευκό. 
 

- Της παράταξης «Όραμα Δημιουργίας» κ.κ Ι. Αργυρόπουλος του Γεωργίου – Επικεφαλής, Ι. 
Αργυρόπουλος του Παναγιώτη, Θ. Κόδρας δήλωσαν ότι ψηφίζουν λευκό. 
 

- Ο Επικεφαλής της παράταξης «Ανοιχτή Συμπολιτεία – Ριζοσπαστική Κίνηση Πολιτών» κ. Α. 
Παναγούλης  καταψήφισε το θέμα. 
 

- Η Επικεφαλής της παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση στο δήμο Πύργου» κ. Χ. Βαγγελάτου 
καταψήφισε το θέμα 
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 Οι Πρόεδροι των Τ.Κ Αλφειούσας, Γρανιτσεϊκων, Σκαφιδιάς και ο Εκπρόσωπος των Αγ. 

Αποστόλων, Κατσαρού υπερψήφισαν το θέμα. 
 

 Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Ώλενας δήλωσε παρών. 
 

 Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Παλαιοβαρβάσαινας δήλωσε λευκό. 
 

 Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Λασταιϊκων κατά την ψηφοφορία του θέματος βρέθηκε απών. 
 

     Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 197/2017. 
Για το σκοπό αυτό συντάχθηκε το παρόν πρακτικό που υπογράφεται ως 

ακολούθως: 
 
  Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                    ΤΑ ΜΕΛΗ                   Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

Ακριβές Απόσπασμα 
Εκ των πρακτικών του Δ.Σ. 

Πύργος 11 –  7 – 2017 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 
 

 
 

 

 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΜΕΣΣΑΛΑΣ 


